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Møtestart formannskapsmøte kl. 09.00 
 
Ingen merknader til møteinnkalling og saksliste. Godkjent. 
 
RS 43/2022 Møteprotokoll formannskapsmøte – 16.06.22 
RS 44/2022 Orientering om Møteplass for ungdom på Bardufoss 
RS 45/2022 Skjenkebevilling – enkeltanledning/ambulerende Frimurerlogen  
RS 46/2022 Skjenkebevilling – Gildehytta Målselv  
RS 47/2022 Skjenkebevilling – enkeltanledning – Kalottspel 
RS 48/2022 Administrativt vedtak – innføringsklasse 
RS 49/2022 Rullering av Målselv kommunes veteranplan 
RS 50/2022 Mulig erstatningssak 
RS 51/2022 Bridge – 30.08.22 
 
RS 52/2022  Info fra ordfører og kommunedirektør 
Ordfører Bengt-Magne Luneng orienterte: 
Ekstraordinært formannskapsmøte avvikles 22.09.22, i forkant av kommunestyremøtet. 
 
Regionrådet har diskutert og blitt enig om en innsats til ny Regional næringsplan. Formannskapet 
inviteres.   
 
Spørsmål om Forsvarskoordinator - Kommunedirektør Frode Skuggedal orienterte. 
 
Kommunedirektør Frode Skuggedal orienterte videre om 2 juridiske saker.  
En sak om anskaffelse og sak grense sjø/elv. Utfordring med sak grense sjø/elv, det finnes ingen 
praksis på videre behandling. Klage er kommet, så vi leter etter forsvarlig praksis på hvordan 
behandle saken videre. Legges til vurdering i Tingretten. Er dette en sak som kan avgjøres 
rettmessig? Det finnes ingen rettspraksis, grense sjø/elv endrer seg hver dag. 
 
Spørsmål fra Martin Nymo (H): Hvordan ligger vi an i forhold til hallene? 
Kommunedirektør Frode Skuggedal orienterte.  Beste tilbud ift rivning, 
 en god del lavere enn budsjett. Iverksettes snarest. 
Bygging av ny hall, Bengt-Magne Luneng og Siri Marie Sandbakken er innkalt til møte.  
 
Ordfører Bengt-Magne Luneng: Informerte om at det skal avholdes møte med Arva. 
 
  
 
PS 89/2022 Orientering om bruk av Kommunalt næringsfond og Fiskeri- og Havbruksfond 2021 
PS 90/2022 Nytt veinavn Nermoveien – Adresseendring for boliger knyttet til Mellombygdveien 

128, 130, 132, 134 og 136 
PS 91/2022 Revidering av samarbeidsavtale for kompetanseregionen 
Kommunedirektør Frode Skuggedal og kommunalsjef oppvekst Håvard Johnsen orienterte. 
 
 
Ordfører Bengt-Magne Luneng: Lille Rosta.  Befaring 08.09.22.  Kommunaldepartementet har 
saken. Landbruks- og matdepartementet deltar på befaring fordi reindriften er  
involvert.  Vi får da presentert vår argumentasjon. Målselv kommune stiller med de samme  
personene som deltok sist. Flere er invitert: Skog- og natur, reindrift med flere.  



 
 
PS 92/2022 Målselv kommunes næringstjenester – utvikling 
Ordfører Bengt-Magne Luneng:   
Skille politikk og administrasjon? Enten lyse ut stillingen som fast ansatt næringssjef  
eller kjøpe næringstjenester? Hva er behovet? 
Saken ble grundig diskutert, og forslag til vedtak ble fremmet. 
 
Følgende hadde ordet: 
Roar Sollied (V) 
Anneli Anfeltmo (Sp) 
Martin Nymo (H) 
Bengt-Magne Luneng (Sp) 
Siri Marie Sandbakken (Ap) 
Odd Arthur Larsen (Sp) 
 
 
 
PS 93/2022 Boligutvikling – Øverbygd 
Ordfører Bengt-Magne Luneng orienterte: 
Fått opplyst at Forsvaret har behov for 150 boenheter. 
Kan Målselv kommune bidra til å få realisert boliger i Øverbygd? 
Alle vi snakker med er positiv, ønsker boligprosjekt velkommen. 
Kommer det en privat aktør som vil bygge, trekker Målselv kommune seg ut. 
Foreløpig er det Målselv kommune som er lengst fremme.  Tankegangen er slik at dersom det er  
underdekning på boliger, vil det få ringvirkninger.   
Kommunedirektør Frode Skuggedal orienterte videre:   
Målselv kommune - Faglig vurderinger som er gjort av våre fagfolk. 
Faglige vurderinger 

 Tomteopsjoner til anbudsvinner 
 Kan vurderes, betinger gode juridiske avklaringer og politisk beslutning i kommunestyret 
 Vi opplever jevnlig at privatpersoner/firmaer spør om veiledning på prisnivå på eiendom, 

men det unnlater vi å svare på.  Pris er privatrettslig og ikke noen tekniske veileder. 
 Kommunen dekker fradeling og tinglysning av tomter 
 Kommunen prioriterer evt. omregulering av tomter/områder 
 Kommunen dekker infrastruktur inn til tomter (vann, avløp, strøm og vei) 
 Grindjordshaugen – vil komme en innsigelse fra Forsvarsbygg 
 Avslutningsvis – Det ble vist til Plan- og bygningsloven  
 Andre momenter til avklaring 

 
Utredningsfristen er nyttår. Kommunestyret må ta beslutninger. 
 
Siri Marie Sandbakken (Ap) – Målselv kommune kan legge til rette, private aktører tar ansvar for 
byggingen. 
 
Ordfører: Hvis vi skal bygge noe, så er det leiligheter. Kommer det private aktører på banen, kjør 
på.  Tomteopsjon er en mulighet.  Se videre hva som er gjort på Rena. 
Fremviser reguleringsplanen for Øverbygd. Viktig å vise at Målselv kommune er positiv til den 
videre prosessen. 
 



Saken ble videre grundig debattert. Følgende hadde ordet: 
Odd Arthur Larsen (Sp) 
Martin Nymo (H) – må få til et samarbeid med private aktører. Boliger trekker folk til kommunen. 
Kirsten Kufaas Sørgård (Ap) – områderegulering Vårheimområdet. 
Roar Sollied (V) – Alle ønsker at det skal bli mere tilgang på boliger. Regulering av tomter, 
Vårheimtomta er naturlig næringsområde.  Reguleres til boligformål, event. senere endres til 
næringsformål, m.m.  
Bengt-Magne Luneng (Sp): Det er Forsvarsbygg som har ansvaret, men det er noen over dem som 
bestemmer.   
Odd-Arthur Larsen (Sp): Vi må være påvirkningsagent, private aktører stiller opp så lenge det er 
kunder i andre enden.  Forsvarsbygg må være med. 
Siri Marie Sandbakken (Ap): Vi går for tomteopsjon, vi bidrar med det vi kan for å tilrettelegge,  
Martin Nymo (H): Vi er positiv, vi ønsker utvikling. 
Roar Sollied (V): Lyser ut behovet. 
Kirsten K. Sørgård (Ap): Dørumlia – Plass til mange eneboliger til Forsvaret. Gratis tomter, ferdig 
opparbeid. 
Ordfører: Unik mulighet for å etablere boliger for alle, utviklingsmulighet.  
 
 
Møtet slutt kl. 12.00. 
 
 
 
Kl. 12.00 - Ekstraordinær generalforsamling Selskap 53/400 AS.  
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Referatsaker 
 
Behandling i Formannskapet – 30.08.2022:  
 
 
 
 
 
Vedtak i  Formannskapet  – 30.08.2022  
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PS 89/2022 Orientering om bruk av Kommunalt næringsfond og Fiskeri- og 
Havbruksfond 2021 

Under henvisning til ovenstående vil kommunedirektøren anbefale at formannskapet gjør slikt 

vedtak: 
 
Rapport om tildeling av tilskudd fra Kommunalt næringsfond og Fiskeri- og Havbruksfond i 2021 tas 
til orientering. 
 
 
 
Orientering om bruk av Kommunalt næringsfond og Fiskeri- og Havbruksfond 2021 
 
Behandling i Formannskapet – 30.08.2022:  
 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtak i  Formannskapet  – 30.08.2022  
 
Rapport om tildeling av tilskudd fra Kommunalt næringsfond og Fiskeri- og Havbruksfond i 2021 tas 
til orientering. 
 
 



 

PS 90/2022 Nytt veinavn Nermoveien - Adressendring for boliger knyttet til 
Mellombygdveien 128, 130, 132, 134 og 136 

 

Under henvisning til ovenstående vil kommunedirektøren anbefale at Formannskapet gjør 
slikt 

vedtak: 
 
Jfr. Matrikkelforskiftens § 50, 51 gis boliger knyttet til Mellombygdveien 128, 130, 132, 134 og 136  
nytt veiadressenavn NERMOVEIEN. 
Tildeling av adressenummer vil følge den praksis som er etablert i Målselv kommune. 
 
Kostnad: Ca 2500,- eks mva belastes konto for vei: 112000 6601 335 
 
 
 
 
 
 
Nytt veinavn Nermoveien - Adressendring for boliger knyttet til Mellombygdveien 128, 130, 
132, 134 og 136 
 
Behandling i Formannskapet – 30.08.2022:  
 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtak i  Formannskapet  – 30.08.2022  
 
Jfr. Matrikkelforskiftens § 50, 51 gis boliger knyttet til Mellombygdveien 128, 130, 132, 134 og 136  
nytt veiadressenavn NERMOVEIEN. 
Tildeling av adressenummer vil følge den praksis som er etablert i Målselv kommune. 
 
Kostnad: Ca 2500,- eks mva belastes konto for vei: 112000 6601 335 
 
 



PS 91/2022 Revidering av samarbeidavtale for kompetanseregionen 

Under henvisning til ovenstående vil kommunedirektøren anbefale at formannskapet legger 
saken fram for kommunestyret med slik innstilling: 

1. Vedlagt samarbeidsavtale for kompetanseregion Indre Midt-Troms vedtas 

2. Vedtaket forutsetter at de samarbeidende kommunene også godkjenner avtalen.  
 

vedtak: 
 
 
 
 
Revidering av samarbeidavtale for kompetanseregionen 
 
Behandling i Formannskapet – 30.08.2022:  
 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtak i  Formannskapet  – 30.08.2022  
 

1. Vedlagt samarbeidsavtale for kompetanseregion Indre Midt-Troms vedtas 

2. Vedtaket forutsetter at de samarbeidende kommunene også godkjenner avtalen.  
 
 
 

PS 92/2022 Målselv kommunes næringstjenester - utvikling 

Under henvisning til ovenstående vil kommunedirektøren anbefale at formannskapet gjør slikt 

vedtak: 
 
Saken fremmes uten innstilling. 
 
 
Målselv kommunes næringstjenester - utvikling 
 
Behandling i Formannskapet – 30.08.2022:  
 
Følgende forslag ble fremmet av Roar Sollied (V) og Siri Marie Sandbakken (Ap): 
1. Stillingen næringssjef beholdes i kommunens organisasjon. 



2. Plassering i organisasjonen, samt arbeidsmåter, delegasjoner og strategi for næringsutvikling 
vurderes på ny. 

3. Kommunedirektøren vurderer midlertid håndtering av næringstjenesten til ansettelsesprosessen 
er over. 

 
Følgende forslag ble fremmet av Martin Nymo (H): 
1. Kommunedirektøren kjøper «Næringssjeftjeneste» for en angitt periode til vi har en permanent 

modell for næringsområdet på plass. 
2. Kommunedirektøren utreder hvordan vi på en best mulig måte organiserer Næringsområdet i 

Målselv kommune fremover. 
 
Avstemming gikk som følger:  
Forslag fra Roar Sollied (V) og Siri Marie Sandbakken (Ap) ble stemt mot forslag fra Martin Nymo 
(H).  Forslag fra Sollied og Sandbakken ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 
 
 
Vedtak i  Formannskapet  – 30.08.2022  
 
1. Stillingen næringssjef beholdes i kommunens organisasjon. 
2. Plassering i organisasjonen, samt arbeidsmåter, delegasjoner og strategi for næringsutvikling 

vurderes på ny. 
3. Kommunedirektøren vurderer midlertid håndtering av næringstjenesten til ansettelsesprosessen 

er over. 
 
 
 

PS 93/2022 Boligutvikling - Øverbygd 

Under henvisning til ovenstående vil kommunedirektøren anbefale at formannskapet legger 
saken fram for kommunestyret med slik 

innstilling: 
 

1.  Målselv kommune deltar i den videre prosessen. 

 
 
Boligutvikling - Øverbygd 
 
Behandling i Formannskapet – 30.08.2022:  
 
Siri Marie Sandbakken (Ap) og Roar Sollied (V) fremmet følgende forslag: 

1. Målselv kommune vil delta aktivt i den videre prosessen. 
2. Kommunen vil tilby relevante tomter som opsjon til eventuelle anbudsvinnere. 



3. Målselv kommune vil prioritere reguleringsarbeidet i Øverbygd slik at potensielle tomter blir 
regulert til boligformål. 

4. Dersom en eventuell utbygging utløser behov for høydebasseng, vil kommunen overta driften 
av dette når det er bygd. 

 
Martin Nymo (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunedirektøren bes utrede muligheten for tilvisningsrett på et anbefalt antall. 
 
 
Avstemmingen gikk som følger: 
 
Siri Marie Sandbakkens (Ap) og Roar Sollieds (V) forslag ble stemt mot kommunedirektørens 
innstilling. Sandbakkens og Sollieds forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Martin Nymos (H) tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtak i  Formannskapet  – 30.08.2022  
 

1. Målselv kommune vil delta aktivt i den videre prosessen. 
2. Kommunen vil tilby relevante tomter som opsjon til eventuelle anbudsvinnere. 
3. Målselv kommune vil prioritere reguleringsarbeidet i Øverbygd slik at potensielle tomter blir 

regulert til boligformål. 
4. Dersom en eventuell utbygging utløser behov for høydebasseng, vil kommunen overta driften 

av dette når det er bygd. 
5. Kommunedirektøren bes utrede muligheten for tilvisningsrett på et anbefalt antall. 

 
 
 
 


